

Overzicht vergunningaanvraag wolf (negatief conditioneren)

Datum aanvraag	8 juli is de aanvraag via het DSO ontvangen Maar let op: de aanvraag is incompleet. Er zitten nog helemaal geen bijlagen bij die nodig zijn om de aanvraag in behandeling te nemen. Als het goed is wordt de aanvraag vandaag (11juli aangevuld) Als de aanvullingen (incl. een plan van aanpak/rapport van de Zoogdierenvereniging??) niet snel volgen dan wordt een aanvraag opgeschort. We hebben op dit moment nog geen ontvankelijke aanvraag waarmee de vergunningverlener verder kan. De vraag is of de aanvraag compleet is of komt er toch verzoek aanvullende gegevens. Juridisch houdbaarheid moet wat mij betreft bovenaan staan in deze casus.
Aanvrager	Provincie Utrecht/team NEL
Behandelaar	Team VVN (vergunningverlening natuur en landschap) 5.1.2.e 4.1.4 4.1.4 (met ondersteuning van 4.1.4 4.1.4 5.1.2.e)
Overige betrokkenen	5.1.2.e (jurist) 5.1.2.e (senior beleidsmedewerker) 5.1.2.e 4.1.4 4.1.4 (projectleider projectgroep Wolf) 5.1.2.e (teamleider VVN) Input van 5.1.2.e en 5.1.2.e is essentieel. Andere provincie hebben geen vergelijkbaar besluit genomen.
Wettelijke termijn	De termijn is altijd 8 weken + 6 weken = 14 weken. Dit is ook gebruikelijk voor andere aanvragers.
Wanneer kan eerste concept versie van besluit gereed zijn	Voor vakantie 5.1.2.e d.w.z 22 juli. Maar let op dan moeten we wel heel snel een complete aanvraag hebben anders lukt dat echt niet.
Gewenste datum nemen besluit	z.s.m. na binnenkort van de aanvraag, maar wel rekening houdend met een goede kwaliteitstoetsing door de 'overige betrokkenen'
Verwachte datum waarop besluit genomen kan worden	Realistische datum is in de week van 26 augustus (als aanvraag compleet is en er geen nieuwe bijzonderheden zijn)

Wie ondertekent het besluit tijdens het reces?	De teamleider VVN (of de gemandateerde van de teamleider VVN dat kan elke andere teamleider LLO zijn) Let op: ondertekening kan pas plaatsvinden na akkoord van de twee portefeuillehouders (Hans en Mirjam)
Overige afspraken	Op 11 juli is aangegeven dat uitgaan wordt van 4 weken wachttijd en de kans is groot dat er ook een vovo wordt aangevraagd. Bestuurders willen zorgvuldig omgaan met deze wettelijke mogelijkheden. Vraag 4.1.4 aan projectgroep Wolf (5.1.2.e): Wat is de impact hiervan? Wat zijn de risico's in de praktijk? (hoe lang moet je dan in het uiterste geval wachten met het negatief conditioneren?)

Vakanties:

5.1.2.e 11 juli t/m 23 augustus (is vanaf 19 augustus terug in Nederland en bereid om als het moet het besluit dan te lezen)

5.1.2.e 15 t/m 26 juli

5.1.2.e v. Oostrum 22 juli t/m 12 augustus

5.1.2.e 15 juli t/m 22 augustus